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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Tervezi-e a kormány a kórházak informatikai 
megújítását?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

2020. június 22-én, a magyar Forbes online kiadásán jelent meg egy interjú Csizmadia-Darab 
Istvánnal, hazánk egyik legelismertebb informatikai szakemberével. Ebben az interjúkban az 
egészségügyről is elárul fontos részleteket, például:

„Az inzulinpumpát és a szívritmusszabályozót is meg lehetett hackelni. Nincs autentikáció, se jelszó,
nincs titkosítás, meg rendszeres frissítés. Az inzulinpumpával például meg lehetett csinálni, hogy 
ugyanazon a wifin clear textben „hallgattad le” az adatokat, majd újra és újra beadtad az inzulint. 
Ezzel meg tudod ölni a másik embert. És ezek orvosi eszközök, mégis elképesztő hiányosságaik 
vannak. Úgy tudom, hogy 2022-re irányozta elő az Európai Unió a SecureIoT programot, ami pont 
ezeknek az eszközöknek a védelmét írja elő.”

Vagy:

„Jártam olyan kórházban, ahol még XP meg Windows 95 futott azon a gépen meg ilyesmik. (…) 
Tavaly.”

Tisztelt Miniszter Úr!

A fentiek értelmében a következő kérdésekben kérem tájékoztatását:

Van-e a kormánynak terve a kórházak és egészségügyi eszközök kiberbiztonságának 
megteremtésére? 

Jelenleg hol tartanak a SecureIoT program teljesítésére való felkészülés? 



Milyen jelenleg a kórházakban, orvosi rendelőkben található számítógépek, hardverek és szoftverek
állapota? 

Hogyan méri fel a kormány a kórházakban, orvosi rendelőkben található számítógépek, hardverek 
és szoftverek állapotát? 

Tervezi-e a kormány a kórházakban, orvosi rendelőkben található számítógépek, hardverek és 
szoftverek megújítását? 

Megtisztelő válaszát köszönöm!

Tisztelettel:

Dr. Oláh Lajos 
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